
Minnesanteckningar från föräldramöte GUIF F08 den 15 maj 2018 

 

• Jeanette informerade om Järnvägen cup. All information kommer att komma upp på laget.se 

inför cupen. 

 

• Nästa säsong 18/19 blir det seriespel med två lag från F08. Vi spelar på stor plan med 6 

utespelare + målvakt.  

 

• Diskussion om cuper. Bra om det finns en spridning över säsongen. Det får inte bli för mycket 

med både cuper och serie. Det kan kräva mycket pengar om vi ska åka på många 

övernattningscuper. Vi enades om att skicka ut en intresseanmälan för Hallbybollen 4-6 jan 2019 

eftersom det är risk att platserna tar slut till cupen. Cuper för resten av säsongen tas upp på 

föräldramöte i september.  

 

• Inför hösten: 

o Lindesbergslägret 4-5 augusti. Anmälan skickas ut inom kort. 

o Träningen börjar igen när skolorna börjar, omkring 20 augusti. Förslagsvis tis+tors om vi 

kan få halltider. 

o Vi kan arrangera ett sammandrag i september i Guifhallen, för att komma igång med 

matcher inför seriespelet.  

 

• Lagkassan: Efter säsongen har vi cirka 13.000 kr i kassan. Vi behöver göra minst en försäljning i 

höst och en till våren 2019. Förslag att sälja Newbody eller Sockgrossisten redan vid terminsstart 

i augusti. Ida Gäfvert återkommer kring det. Andra idéer om att tjäna pengar var att göra en 

lagfest för föräldrar och deras vänner, att ringa på dörrar och fråga efter pantflaskor, att hjälpa 

till som nattvakter på basketcup m.m. Ida tipsar också om möjligheten att söka pengar för t.ex. 

Hallbybollen från Sparbanksstiftelsen. Vi kommer även att sälja bingolotter och Sverigelotter för 

GUIF. När det gäller försäljning diskuterades om det ska vara möjligt att ”köpa sig fri” och inte 

sälja något om man lägger in en summa pengar som motsvarar en försäljning i genomsnitt t.ex. 

10 paket à 30 eller 40 kr = 300 till 400 kr. Det var ok, tyckte de flesta. Observera att lagkassan 

tillhör laget så om en spelare lämnar kan man inte få med ”sin” andel. 

 

• Ida kommer att lägga ut tider för att sköta kiosk och städ i Guifhallen säsongen 18/19. Om man 

inte kan den tid man tilldelas, är det upp till varje familj att byta tid. 

 

• Truppen består just nu av 22 tjejer. Det kom några nya efter ”Kompisveckan” i början av maj.  Vi 

behöver bli fler som hjälper till med träningar och i föräldragruppen. Återkom om det finns 

intresse. Om alla hjälper till med en liten del blir det inte så betungande.  

 

• Det är ett härligt gäng tjejer med bra sammanhållning!  

 

/Cecilia Vestman, lagledare 


